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17:51 Kelemen Dénes összefoglalja a vitát, szerinte vasárnap kiderül, hogy van-e szükség
Székelyudvarhelyen, vagy sem. Köszöni a részvételt és szabad beszélgetésre hívta a
jelenlevőket.

  

17:49 Szász kijelenti, fővárossá szeretnék tenni Székelyudvarhelyt, a székely fővárosság, ami
Székelyföld legerősebb és legmarkánsabb arcéllel rendelkező települése, ami
valamennyiünknek többlet lehetőség.

  

17:47 Csedő szerint rengeteg potenciál van a városban és a városlakókban, ezt kell kiaknázni.
Szerinte kiváló ötlet a rendőrség kontrollja, ám erre helyi szinten nincs jogi lehetőség, ezért
felveti, hogy ha Szász a parlamentbe készülne, akkor ott esetleg megpróbálkozhat ezzel.

  

17:46 Ismét a polgármesterjelölteké a szó. A kérdés: mi a legfontosabb, amit változtatni kellene
Udvarhelyen, és miért szeretne polgármester lenni.

  

17:44 Vékony Dénes, a Roma Párt tanácsosjelöltje kap szót: egy pályázat megszervezésében
látja a szegény családok problémáinak megoldását. Szerinte ha a következő években
egyetértés lesz, akkor megoldódhatnak ezek a problémák. Kitért azokra a családokra, akik
lakás nélkül maradtak, bár évekig dolgoztak. Szerinte vannak olyanok, akiknek abba kellett
hagyniuk az iskolát, hogy segíthessék családjukat. Javasolja, hogy támogassák az ilyen
helyzetbe jutottaknak a továbbtanulását.

  

17:42 A Szociáldemokrata Párt képviselője nehezményezi, hogy "ebben a krízisben" fából
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készült buszmegállókat és drága körforgalmakat készítenek.

  

17:39 Mike Levente, a Magyar Polgári Párt jelöltje szerint az egyes tanácsosok megpróbálják
a saját programjaikat, a választóknak tett ígéreteiket megvalósítani. Sok olyan pont van, amiben
a pártok nem értenek egyet, mint például a távfűtés vagy az öregotthon helyszíne. Szerinte nem
szabad a pályázati pénzek lehívását elszalasztani.

  

Számára az előző két és fél év tapasztalata azt mutatja, hogy hiányzott a frakciók közötti, illetve
a tanács és a polgármesteri hivatal közti kommunikáció. Hangsúlyozza, hogy egyformán kell
kezelni a különböző pártok tanácsosait. Szükségesnek tartja, hogy a nagyobb projektek
kapcsán időben tájékoztassák a tanácsosokat, hogy a saját ötleteiket is tudják érvényesíteni. 

  

17:37 Lukács fontosnak tartja, hogy a szabkizottságokban a vállalkozók és a civilek részéről is
legyenek képviselők, mert nem elég, hogy az ember ott a tanácsban és megpróbálja bevinni az 
ötleteit, hanem a szakmai tanácsokon kell továbbvinni az ügyet.

  

17:35 Lukács László független jelölt szerint egy független tanácsos nem váltja meg a világot,
de újszerűséget hozhat. Úgy véli, a vállalkozók kimaradnak a városvezetési struktúrából, ezért
is indult.

  

17:34 A következő kérdés a tanácsosjelöltekhez szól. E szerint sok projekt úszott el a viták,
összetűzések miatt, a kérdés az, hogy az adott jelölt szerint fontos-e az egyetértés, az, hogy
félretegyék a vitát.

  

17:33 Szász szolidaritási alapot hozna létre a lakásmaffia áldozatai számára.

  

17:31 Szász szerint fontos, hogy legyen egy intézménye a városházának, mindegy milyen
szervezeti formában, amivel az alvilág körme alá lehet nézni. Ennek vezetését Csata Miklósra
bízná.
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17:29 A következő téma a közbiztonság: Csedő szerint ez nem cél, hanem egy eszköz, hogy
az udvarhelyiek kevésbé legyenek stresszesek. Ehhez szerinte nem közvetlenül, hanem
oldalazva kell közelíteni. Kifejti, túl sötét van a városban, világosabbá kéne tenni és a rendőrök
munkáját kéne hatékonyabbá tenni, hiszen munkájuk 70 százaléka papírmunka. Tervei között
szerepel egy ingyenes taxiszolgálat az éjszaka bulizó fiatalok számára, így mindenki
biztonságban tudná őket. Csedő nagyobbat álmodna a közbiztonság témájában, mint mások,
tenne a szervezett bűnözés ellen.

  

17:28 Szász megvenné az UCECOM iskolát a városnak, hogy egy egyetemi központot
lehessen létrehozni.

  

17:27 Szász jelenleg is létező intézményeket sorol - bár ezt elvileg tiltja a szabályzat.

  

17:25 Csedő szerint az oktatással az a probléma Székelyudvarelyen, hogy mindenki
menedzser akar lenni. Szorgalmazta a tanárok önállósulását, és az egyetem elvégzése utáni
folyamatos fejlődést és a nyelvtanulás fontosságát.

  

17:24 Szász először Buntát és Tankót emlegette: szerinte mások helyett szégyenli magát,
hiszen Bunta nem tisztelte meg a nézőket azzal, hogy eljöjjön a vitára. A kérdésekre válaszolva
kiemelte, hogy felszámolná a távfűtési rendszert, ipari parkot létesítene.

  

17:22 Infrastrukturális kérdések terén kiemelte, fontosnak tartja az alternatív közlekedési
módozatok, mint a kerékpározás és a görkorcsolya. Turizmusról is beszélt, itt fontosnak tartotta
az online kommunikáció fejlesztését és hangsúlyozta, a turistáknak utat kell mutatni, hogy
megkapják a látványosságokat és fel kell számolni a tranzitturizmust.

  

17:20 Csedő gazdasági kérdésekről beszél, szerinte nem a polgármester dolga elsősorban a
gazdaság fellendítése, elég, ha nem gördít akadályokat a gazdasági élet szereplőinek útjába.
Úgy véli, felismeri másokban a potenciált és ezt felül tudja vigyázni.

  

17:18 A moderátor ismerteti a vita szabályait. Sorshúzás helyett Szász Jenő átengedte a
válaszadás elsőbbségét Csedő Attilának, bár nevét helytelenül Csabának mondta.
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17:16 Tankó László megerősítette a kampányfőnöke által elmondottakat, majd az EMNP
csapata elhagyta a helyszínt. Szász Jenő felszólította őket, hogy "viselkedjetek rendesen".

  

17:13 Zörgő Noémi, Tankó László kampányfőnöke kért szót: kiemelte, két feltételük volt, hogy
részt vegyenek a vitán. Ezek közül nem teljesült az, hogy minden jelölt részt vegyen, a
nyilvánosság igen, de a vitát értelmetlennek látják, hiszen a kihívott fél, a jelenleg regnáló fél, a
polgármester nincs jelen.

  

17:12 Kelemen Dénes köszönti a jelenlevőket és mindazokat, akik online követik a vitát, akár
itt az uh.ro-n, vagy az élő videós közvetítést nézik a szekelyhon.ro portálon.

  

17:10 Lassan megtelik a Gondűző étterem konferenciaterme. Bunta Levente polgármester
valóban nincs a helyszínen, úgy néz ki, a polgármesterjelöltek vitája nélküle zajlik le.
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